
Upravno vije6e

KLASA: OO7 -04 / 24-07 / OOLT

U RB ROJ : 251-263-08-00/5-24-0005
Zagreb,8. 1-0.2024.

ZAPISNIK

s 33. sjedriice Upravnog viieda PuEkog otvorenog uiiliSta zagreb,

odriane u utorak, 8.tO.2024. godine s poietkom u 9 sati

prisutni: ravnatelj pudkog otvorenog udiliSta Zagreb Goran lvan Mato5, predsjednik Upravnog vijeia Damir

Bakii i dlanice Upravnog vijeia Senka Domazet, Miljenka Kuhar, Ornela Medi6 iJelena PaSii'

Zapisnidarka: Jelena PaSii

U 9 sati g. Bakii, predsjednik Upravnog vijeia, zapodinje predsjedanje sjednicom, uz pozdrav svim

prisutnima. G. Baki6 predlaZe sljedeiidnevni red:

DNEVNI RED

1. Usvajanje zapisnika sa 31. i 32. sjednice Upravnog vijeda Putkog oWorenog uiiliSta Tagreb

2. Dono5enje Odluke o isplati sredstava za sufinanciranje tro5kova pla6a i ostalih materiialnih prava

radnika Poslovnog veleuEiliSta Zagreb

3. Donoienje Odluke o davanju suglasnosti Ravnatelju PuEkog otvorenog utili5ta Zagreb za nabavu

usluga soboslikarskih radova (iiEenja prostora) '
4. Donoienje Odluke o koriStenju sluibenog auto nobila za cjelodnevnu upotrebu

Nakon provedenog glasovanja, predsjedavaju6i siednicom UV-a, g. Baki6 konstatirao je da je iednoglasno

(s 5 glasova ,,2a") usvoien dnevni red.

Toika 1

Usvajanje zapisnika sa 31. i 32. sjednice Upravnog vijeda PuEkog otvorenog uiili5ta Zagreb

Predsjedavajuii sjednicom, g. Bakii stavlja zapisnike s 3f i 32. sjednice na glasovanje'

Nakon provedenog glasovanja, konstatirano je da su zapisnici s 31. i 32. sjednice Upravnog vije6a PuEkog

otvorenog uEilista Zagrebjednoglasno (s 5 glasova ,,2a") usvojeni'

ToEka 2

DonoSenje odluke o isplati sredstava za sufinanciranje troSkova plada i ostalih materijalnih prava radnika

Poslovnog veleuEiliSta Zagreb

Ravnatelj Pudkog otvorenog udiliSta zagreb,g. Matos, pojasnio je potrebu za donoSenjem ove odluke: kao

sestrinskoj ustanovi dijije osnivad pouz, poslovnom veleudili5tu zagreb potrebno je pomoii u obliku isplate

sredstava za troskove plaie i ostalih materijalnih prava radnikaPVZ'a. Sredstva su osigurana od strane

Grada Zagreba i dodana u odluku o izmjenama idopunama financijskog plana i programa poslovanja



Pudkog otvorenog udili5ta Tagreb za 2024. godinu, koja je jednoglasno usvojena na 30. sjednici UV-a.
dlanica UV-a, gda Medii, istaknula je da svakog mjeseca Poslovno veleudili5te Zagrebtreba poslati pudkom

otvorenom udiliStu Zagreb izvje5taj o utroSenim sredstvima, kojise potom dostavlja Gradskom uredu za

obrazovanje, sport i mlade. Predsjedavajuii sjednicom, g. Bakii stavlja donoienje Odluke o isplati sredstava
za sufinanciranje troskova plaie i ostalih materijalnih prava radnika Poslovnog veleudilista Zagreb na
glasovanje.

Nakon provedenog glasovanja, predsjedavaju6i sjednicom UV-a, g. Bakid konstatirao je da je Odluka o
isplati sredstava za sufinanciranje troSkova plada i ostalih materijalnih prava radnika poslovnog
vef euEiliSta Zagreb jed noglasno (s 5 glasova,,za,,) usvojena.

Totka 3
Dono5enie odluke o davaniu suglasnosti Ravnatelju Puikog otvorenog utili5ta Zagreb za nabavu

usluga soboslikarskih radova (liienja prostora)

Ravnatelj POUZ-a, g. Mato5, pojasnio je da je odluku o davanju suglasnosti Ravnatelju pudkog otvorenog
udili5ta Zagreb za nabavu usluga soboslikarskih radova potrebno donijetikako bise planirano lidenje
prostorija, u prvom redu Male dvorane, uskoro realiziralo. Grad Zagreb poslao je odobrenje za planirane
soboslikarske radove, a Upravno vijeie sada treba odobriti namjensko troSenje sredstava. predsjedavajuii
sjednicom, g. Bakii stavlja donoSenje odluke o davanju suglasnosti Ravnatelju pudkog otvorenog udilijta
Zagreb za nabavu usluga soboslikarskih radova (lidenja prostora) na glasovanje.

Nakon provedenog glasovania, predsjedavaju6i sjednicom UV-a, g. Baki6 konstatirao je da je odluka o
davaniu suglasnostiRavnateliu Puikog otvorenog uEiliSta Zagrebza nabavu usluga sobostikarskih radova
(liienja prostora)jednoglasno (s 5 glasova ,,2a,,) usvojena.

Toika 4
Dono5enie odluke o kori5teniu sluibenog automobila za cjelodnevnu upotrebu

elanovi Upravnog vije6a konstatirali su da je na proSloj sjednici ostalo nerazjasnjeno pitanje tko donosi
odluku u koriStenju sluZbenogautomobila za cjelodnevnu upotrebuT odnosno je lipotrebno da ju donese
Upravno vijeie. elanica UV-a, gda Domazet konstatirala je da, prema pravilniku, za tu odluku ovlaitenje ima
ravnatelj Pouz-a, a ne UV' Medutim, ukoliko u izvje5iu financijske revizije stojida je potrebno da odluku
donosi UV, potrebno je revidirati Pravilnik. elanica UV-a, gda Medii, sloiila se s prijedlogom da odluku
donese sam ravnatelj, a da u narednom razdoblju Upravo vijeie donese novi pravilnik u kojem ie se dodati
stavka da odluku donosi UV. elanica UV-a, gda Domazet predlaie da se donosenje ove odluke podvude pod
stavku navedenu u statutu Pudkog otvorenog udiliSta zagreb, u dlanku 25, todki i, pr"^^ kojoj UV odluduje
o optereiivanju iotudivanju imovine dija pojedinadna vrijednost ne prelazi 7O.00O,OO kuna.

Predsiedavajudi sjednicom, g. eaii6 konstatirao je da je upravno vijede jednoglasno (s 5 glasova ,,2a,,)
suglasno da ravnatelj PoUZ-a smije koristiti sluibeni automobil za cjelodnevnu upotrebu.

Predsjedavajudi sjednicom UV-a, g. Damir Baki6 proglasio je 33. sjednicu Upravnog vijeca pudkog otvorenog
udili5ta Tagreb zakljudenom u 9.25 sati.

Predsjednik Upravnog vijeia

hl?u Dlra

Damir Bakii, prof. dr. sc.


